
 

Tisztelt Választási Bizottság!  

Tisztelt Hallgatók!  

 

Nagy Kristóf Máté másodéves honvéd tisztjelölt vagyok katonai vezetői 

szakos hallgató. Az elmúlt félévben a Közösség Szervező Bizottság 

alelnökeként segítettem a Hallgatói Önkormányzat munkáját. Idén 

szeretném átvenni a közösségszervezésért felelől referens pozícióját.  

A Közösség Szervező bizottság alelnökeként nagyon élveztem a közös 

munkát a többi taggal, és rengeteg tapasztalatot szereztem ezen időszak 

alatt. Az elején el se tudtam képzelni mennyi előmunkával jár egy 

rendezvény lebonyolítása, de szerencsére hamar belerázódtam és 

nagyon megszerettem ezt a feladatkört. 

Jövőbeni terveim közé tartozik a jövőben megrendezésre kerülő 

események tervének egyeztetése, valamint a lehető legmagasabb 

színvonalú megvalósításuk. Tapasztalatot szeretnék szerezni idén a 

gólyatábor lebonyolításában annak érdekében, hogy minden évben 

tanulhassunk az előzőek tapasztalatából és a lehető legélvezhetőbbé 

tegyük ezt a táborozók számára. Továbbá egy olyan színvonalú versenyt 

szeretnék létrehozni, ami hatalmas népszerűségnek örvend a hallgatók 

között és a teljesítése, valamint megnyerése is egy hatalmas 

elismeréssel járna. 

Összességében élvezetesnek és rendkívül hasznosnak találtam a HÖK 

munkásságát és feladatát az egyetemi életben, szeretném ismereteimet 

tovább gyarapítani az elkövetkező időszakban is. természetesen fontos 

számomra a Hallgatók képviselete és problémáik megoldása, ezzel a 

szellemiséggel szeretném segíteni a HÖK munkáját. 


